

中心課程付款方法：

- 轉數快（東亞銀行）(快速支付系統識別碼：2100857)：請於提示訊息欄輸入姓名及課程編號，並轉發轉賬記錄至：satir4@hksatir.org 或 Whatsapp：68787974。
- 櫃員機轉賬（恒生銀行：390-373249-883）：請於轉賬收據上列明姓名及課程編號，並轉發至：satir4@hksatir.org 或 Whatsapp：68787974。
- 支票：以抬頭「香港沙維雅人文發展中心有限公司」劃線支票寄回。背頁請列明姓名、電話號碼及課程編號。
- 現金：請親臨中心繳付。

Payment Methods for Center's Course:

- FPS(Bank of East Asia) (FPS ID: 2100857): Please enter your name & course code as the “message to payee”& send the transfer record to: satir4@hksatir.org or Whatsapp: 68787974.
- Bank transfer (Hang Seng Bank: 390-373249-883): Please write down your name & course code on the receipt & send it to: satir4@hksatir.org or Whatsapp: 68787974.
- Cheque: Please write down name, contact number & course code on the back of the crossed cheque payable to: “Hong Kong Satir Center for Human Development Limited”.
- Cash: Pay in person.